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Andrzej Prendke

Radny Miasta Poznania

Sz. P. Jacek Jaśkowiak

Prezydent Poznania

Zapytanie

ws. rozwoju systemu parkingów Park&Ride

Szanowny Panie Prezydencie,
 

zwracam się z zapytaniem o plany i ewentualny harmonogram powstawania kolejnych 
parkingów Park&Ride w naszym mieście.
 

Obecnie na terenie Poznania funkcjonują cztery takie parkingi i jeden na terenie 
metropolii, w Plewiskach. 



Rozwój sieci parkingów Park&Ride wzmacnia świadomość potencjalnych 
użytkowników o korzyściach z takiej formy transportu, jak możliwość zaparkowania 
samochodu na obrzeżach miasta i skorzystanie z dogodnego połączenia komunikacją 
miejską. 



Z góry dziękuję za odpowiedź.








Z wyrazami szacunku,


